
Zápis z členské schůze KBO konané dne 23.3.2024 v Benešově  

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: J. Fojtíková, J. Lišková 

Zahájení: 10.14 

Předsedkyně Vlasta Bastlová přivítala přítomné a omluvila poradkyni chovu Johanu Fojtíkovou a 

členku Janu Liškovou. 

Byla zvolena mandátová komise ve složení Irena Kvapilová a Jiří Holub, do návrhové komise byli 

zvoleni Lenka Sáblíková a Karel Souček. Zapisovatelem zvolena Anežka Hrdličková, ověřovatelem 

zápisu Helena Dvořáková. 

Předsedkyně požádala členy o zařazení do programu schůze bod o navýšení členského poplatku. 

Schváleno všemi členy. 

Předsedkyně shrnula svou zprávu zveřejněnou v ročence, oznámila členům, že soutěž O Pohár 

Taranky bude opět se zadáváním lovecké upotřebitelnosti, ale tuto informaci obdržela z ČMKJ zatím 

pouze ústně.  Informovala členy klubu o své účasti na VH ČMKU; jedním z výstupů z jednání VH bylo 

schválení účasti háravých fen na výstavách. Dále informovala o faktu, že za KBO  podepsala novou 

smlouvu o spolupráci a poskytování služeb s ČMKJ, podrobnější informace i s ceníkem poskytovaných 

služeb bude zveřejněn na webu v průběhu měsíce dubna. Předsedkyně dále informovala členskou 

základnu o došlé žádosti o výjimku na krytí pro vrh plemene BA od nečlenky klubu. Výbor se spolu 

s chovatelskou radou rozhodl tuto výjimku neudělit v návaznosti na jednání žadatelky 

(několikanásobné porušení ZŘ ČMKU a nedodržení Stanov KBO.) S postupem výboru byla 

obeznámena Revizní komise klubu, ČMKJ a po zaslané žádosti také Chovatelská rada ČMKU. 

Hlavní poradkyně chovu Eva Nosková shrnula svou zprávu z ročenky, od ledna již vystavila 8 krycích 

listů na bretaňské ohaře, z toho jedna fena nezabřezla, jedna je nakrytá a dva vrhy jsou již narozené. 

Informovala o rozhodnutí výborové schůze neuvádět na webu v seznamu chovných karet psy starší 

11 let. Pes může i nadále být v chovu využit, ale jen pokud je majitel feny obeznámen se zdravotním 

stavem krycího psa, tj. majitel psa potvrdí jeho schopnost řádného krytí. HPCH si postěžovala na 

liknavost hodnotitelů dysplazií a nezasílání výsledků, tudíž se výsledky DKK k poradcům dostávají až 

při uchovňování jedinců majiteli.  

Předsedkyně poděkovala HPCH, připomněla členům, aby se seznámili se Stanovami KBO, Zápisním 

řádem ČMKU a dalšími pravidly, které je nutné dodržovat. 

Výcvikář Miroslav Horáček doplnil svou zprávu v ročence o vysvětlení fungování spolupráce se 

Slovenským Športovým klubem stavačov při organizování soutěží Svatého Huberta (jeden rok 

posuzují čeští rozhodčí na slovenské soutěži a druhý rok slovenští rozhodčí u nás). Slovenští kolegové 

se snaží při každé další akci zlepšovat organizaci soutěže a daří se jim to (v tomto roce již pořádají 

čtvrtou soutěž Sv. Huberta.) Touto spoluprácí vstupujeme na mezinárodní úroveň. Naše loňská 

soutěž Sv. Huberta byla velmi málo obsazena, přihlásilo se sice hodně startujících, ale před konáním 

akce se z různých důvodů odhlásili. Celá soutěž byla velmi dobře zorganizována a terén výborně 

zazvěřen. Připomněl také, že Sv. Hubert není pouze zkouška psa, ale také zkouška lovce. Letos se 

soutěž Sv. Hubert bude konat na Chrudimsku. 



Předsedkyně přečetla zprávu nepřítomné poradkyně pro francouzské ohaře Johany Fojtíkové, která 

se omluvila za nepřítomnost ze zdravotních důvodů. Od začátku roku vystavila tři krycí listy na BA, 

z toho byly dvě feny nově uchovněny, má potvrzené krytí u dvou SGO a jedné feny MPO, vrhy zatím 

nenahlášeny. Oznámeno neúspěšné krytí feny GK. Z chovu byly vyřazeny pro věk 4 feny BA a 2 psi 

téhož plemene. 

Následovala zpráva poradkyně pro italské ohaře Melanie Bastlové, ta seznámila členy, že od začátku 

roku vydala 5 krycích listů, uchovnila jednu fenu italského ohaře a 3 feny a 2 psy italského spinone. 

Pro věk vyřadila z chovu dvě feny (jedna IO a jedna SPI). 

Ekonom a matrikář klubu Jan Zárybnický připomněl, že podrobné informace za minulý rok jsou 

uvedeny v ročence, i přes zdražování (hlavně poštovného) skončil klub v zisku 6000 Kč. V loňském 

roce se podařilo zakoupit dva stany pro SV do Jedovnic a  letos je v plánu zakoupit další dva stany pro 

KV v Konopišti. Největším výdajem na začátku roku byla ročenka, které se oproti loňskému roku 

prodražila o 3000 Kč pouze na poštovném. Rozpočet na rok 2024 je sestaven jako vyvážený, ale není 

do něho zahrnuto startovné na zahraničních soutěžích. Předpokládáme opět finanční dar 

z Pardubického kraje na pořádání akcí. Na základě těchto informací vybízí členy ke zvážení zvýšení 

členských příspěvků KBO. 

Zprávu revizní komise přednesl její předseda Miroslav Drahota. Sdělil, že RK nemusela v loňském roce 

řešit žádné problémy, všechny akce proběhly, jak měly. S podrobnějšími informacemi se mohou 

členové seznámit v ročence. Bude rád, pokud i v letošním roce proběhne vše, jak má. 

Přítomní odsouhlasili zprávy funkcionářů jednomyslně. 

Předsedkyně nechala hlasovat o navýšení členské příspěvku na rok 2025, a to ve výši 500 Kč 

s ponecháním 100 Kč zápisného (administrativního poplatku pro nové členy). 

Hlasování: 24 pro, 6 proti, 1 zdržel 

Diskuze: 

Mgr. Anderlová vznesla dotaz, zda by mohl klub oslovit Kynologickou komisi ČMMJ ohledně zadávání 

LUP na soutěžích Sv. Huberta; kynologická komise ČMMJ již v r. 2019 odsouhlasila soutěž Sv. Huberta 

jako zkoušku LUP a nikde nelze dohledat, že by toto usnesení někdy později bylo zrušeno. 

Odpověděl jí výcvikář, že je nutné domluvit se s více kluby a podat hromadnou žádost. Většina klubů 

ohařů ale o tuto soutěž zájem nemá.  

Řešením by bylo spojit se s ČPSK, který také tuto soutěž pořádá a o LUP by měl rovněž zájem. 

Mgr. Drahota informoval přítomné, že problematiku by mohlo vyřešit stanovisko Mze, ale vzhledem k 

chystané novele zákona o myslivosti, kde by měly být i změny týkající se loveckých psů, by tedy 

doporučoval počkat s řešením LUP na SH až po schválení této novely. 

Dále též p. Drahota navrhl, aby nebyla vyžadována úředně ověřená plná moc pro zastupování na 

členské schůzi. Nutnost úředně ověřené plné moci by mohla být předem výborem oznámena pro 

schůze, jejichž programem budou např. volby, vylučování členů, nebo jiné důležité okolnosti. 

Ing. Zárybnický zdůraznil, že je nutné se dohodnout také na formě, v jaké bude plná moc 

předložena/doručena (originál, doporučený dopis, datová schránka, kopie plné moci zaslaná 

mailem…). Jelikož by se v tomto případě jednalo o změnu stanov, rozhodla se členská schůze pověřit 

výbor vypracováním přesného znění, které bude předloženo na další čl. schůzi. 

Hlasování: 24 pro, 7 proti, nikdo se nezdržel 



Ing. Havlík vystoupil s dotazem, kdo může navrhovat body k projednání do schůze, dostal odpověď od 

pí Anderlové, že každý člen klubu. Možnosti jsou: předem zaslat bod k projednání některému ze členů 

výboru (k jehož kompetenci se vztahuje), nebo na začátku schůze, kdy je schvalován program, 

zažádat o zařazení jím navrhovaného bodu do programu, anebo jej může vznést v diskuzi. 

Ing. Havlík s paní Vitovskou doporučují změnu vzhledu chovných karet na webu, návrh schválený čl. 

schůzí v roce 2023 jim přijde nedostatečný.  

Odpovídá p. Horáček – jde o zpřehlednění chovných karet, členové mohou využívat možnost vložení 

odkazu na vlastní webové stránky, kde mohou uvádět informace, jaké chtějí a považují za vhodné. 

pí Bastlová navrhla omezení nikoliv druhem zkoušky, nýbrž počtem řádků. 

Strhla se živá debata, na jejímž konci byl požádán pan Havlík, aby zajistil zpracování webových 

chovných karet, který bude předložen následující čl. schůzi (členové kteří mají k tomuto návrhy nebo 

připomínky je mohou zasílat na mail vhavlik@volny.cz). 

pí Dvořáková reagovala na tuto diskusi zcela vážně míněným doporučením, aby se plemena, která 

nemají vlastní klub a byla zastřešena Klubem bretaňských ohařů jen na základě žádosti jejich prvních 

chovatelů, protože je žádný jiný chovatelský klub nechtěl zastřešit, spojila do vlastního společného 

klubu, v němž by si jejich chovatelé mohli zajistit takové podmínky, které jim budou konvenovat a 

nikoli aby zasahovali do doposud bezproblémově fungujícího klubu, který byl založen chovateli 

bretaňského ohaře pro podporu chovu právě tohoto plemene.  

Předneseno usnesení členy návrhové komise 

Hlasování: 30 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel 

Schůze ukončena 12.16 

 

Zapsala Anežka Hrdličková 

Zápis ověřila Helena Dvořáková 
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